

《单词百科:intercellular是什么意思?intercellular怎么发音?intercellular的解释和用法》

英语单词intercellular是什么意思?intercellular怎么读?intercellular怎么发音?简答网为您整理了intercellular的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



intercellular怎么读

intercellular的读音:[nt 'selj l]

intercellular的意思

1、adj.在细胞间的;

intercellular的双语例句

1、 They are condensed near the intercellular attachment sites.

它们在细胞间附着处密集.

2、 Fig .7 Yellow apex stage, note intercellular channels.

图7黄梢期, 示由胞间连丝转化成胞间通道.

3、 The air humidity, air temperature and intercellular carbon dioxide concentration was negatively correlated with netPn.

空气湿度、 空气温度和胞间二氧化碳浓度与净光合速率呈显著负相关.

4、 Intercellular action potential or conduction of excitation termed intercellular conduction.

细胞之间动作电位或兴奋传导称为胞间传导.

5、 This figure includes the liquid component but excludes the intercellular cement.

这个数值包括类脂物成份在内,但不包括细胞间粒接剂.

6、 The coupling of excitable cell is implement by specific intercellular structure which is called gap junction.

可兴奋细胞间的电耦联是通过一种特殊的胞间结构来实现的,这种结构即是缝隙连接.

7、 Gap junctions serve as pathways of intercellular communication.

间隙连接是细胞间交流的途径.

8、 BDP does not directly influence the intercellular RNA metabolize of the lymphocyte.

不直接影响淋巴细胞内的RNA代谢.

9、 SOFINA's researchers find out the intercellular lipid, the moist ingredient existing in the horny layer.

SOFINA集研究人员的全新发现, 那便是存在于角质层中的滋润成分——细胞间脂质.

10、 Small intercellular space can be found occasionally in inner nuclear layer.

在内核层的内面可以看到少量的细胞间空隙.

11、 The reversible phosphorylation of proteins is important in intercellular

communication.

蛋白质的可逆磷酸化作用在细胞间的信息传输中非常重要.

12、Intercellular communication is essential.

最重要的是细胞间的联系.

13、Intercellular Describing material found and processes occurring between cells.

胞间的:在细胞之间发生和发现的物质.

14、Gap junctions , composed of connexin protein subunits , provide the important channel for the intercellular communication.

由缝隙连接蛋白构成的膜通道是相邻细胞间细胞通讯方式之一.

15、BVP 22 can mediate intercellular trafficking of fusion protein in vitro and in vivo.

在体内外BVP22均能够介导与其融合蛋白在细胞间发生穿梭.

以上是简答网为您整理的intercellular怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于intercellular的用法、intercellular的释义、intercellular的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/intercellular>